
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

Poznań, 24.01.2023 r. 
 

Bartłomiej Ignaszewski 
Radny Miasta Poznania 

Klub Koalicji Obywatelskiej 
Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 
 
 

INTERPELACJA 
 

w sprawie: ws. Stacji ładowania aut elektrycznych 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) Ile stacji ładowania pojazdów elektrycznych posiada Miasto Poznań i w jakiej lokalizacjach? 

2) Jaką moc elektryczną posiadają i ile stanowisk? 

3) Jaki jest plan rozbudowy sieci stacji ładowania pojazdów?   

4) Jaki jest koszt jednej stacji ładowania? 

 

 

Z wyrazami szacunku, 
Bartłomiej Ignaszewski 


